
Mijn naam is Andre Crompvoets 

Ik ben de beheerder van het gemeenschapshuis D’n Binger. D’n Binger heeft in de afgelopen jaren een vaste 

plaats weten te verwerven in de Meijelse gemeenschap. Het wordt door alle partijen gezien als het middelpunt 

van Meijel op sociaal, cultureel en maatschappelijk gebied. 

Alle grote verenigingen in Meijel gebruiken het gemeenschapshuis voor hun voorstellingen, concerten en 

presentaties. Maar ook andere partijen weten ons te vinden. Bijeenkomsten bij crematies vinden steeds vaker 

plaats en ook zien we dat vergaderzalen vaker worden gebruikt door (semi-) commerciële instellingen. Met 

recht een multifunctioneel sociaal, cultureel en maatschappelijk gemeenschapshuis, met een unieke positie in 

Meijel en misschien ook in de Gemeente Peel en Maas met haar theaterzaal die plaats biedt aan 600 

zitplaatsen en/of 1100 staanplaatsen.  En ik als beheerder ben daar trots op. 

We zijn daarom ook blij met uw voornemen om deze eenmalige bijdrage toe te kennen waardoor we 

verbeteringen kunnen door voeren die ervoor zorgen dat we het gemeenschapshuis nog beter en flexibeler 

kunnen inzetten en gebruiken 

Onze dank is bij voorbaat groot.  

Toch een klein maartje…… 

Dit subsidieverzoek vindt zijn oorsprong in de klachten die we steeds vaker kregen en krijgen vanuit de grote 

culturele en muzikale huurders omtrent onze licht en geluidsinstallatie. Het betreft Carnavalsvereniging De 

Kieveloeët, Harmonie Eendracht, Femmes Vocales, Meijels Mannenkoor, het jaarlijkse vermaarde Peeltoernooi 

en toneelvereniging COM. 

Omdat de geluidsinstallatie van het gemeenschapshuis niet voldoet zijn zij genoodzaakt om jaarlijks minimaal 

25000 euro aan infrastructuur, geluidsapparatuur en lichtapparatuur in te huren.  

Dit leidt in vele gevallen tot een zeer lastige exploitatie voor evenementen doordat de opstartkosten  

onevenredig hoog zijn. En laten we eerlijk zijn, juist deze huurders zorgen ervoor dat de gemeenschap in Meijel 

leeft.  

Deze evenementen hebben een grote invloed op onze exploitatie.  De frequente organisatie van grote 

evenementen (zie bijlage) is van essentieel belang voor de gebruikers van d’n Binger en voor de stichting.   

Het is voor ons duidelijk dat het geluid als niet-subsidiabel wordt aangemerkt. Maar ik hoop, en samen met mij 

een heleboel verenigingen, dat er een creatieve oplossing gevonden wordt hiervoor. 

 

Voorzitter d’n Binger 

 

Voorzitter, 

Mijn naam is Jan Lenders en sinds 1 januari voorzitter van d’n Binger. 

 

In een sessie met de gebruikers waarin we hun op de hoogte hebben gesteld van de renovatieplannen, werd de 

opmerking dat geluid niet subsidiabel is, door de verenigingen niet goed ontvangen. Tijdens het informele 

gedeelte werd mij duidelijk gemaakt dat het steeds moeilijker wordt voor verenigingen om evenementen 

financieel te funden. De beheerder heeft dit zojuist aangegeven.   

En als dit blijft voortduren zullen er door verenigingen óf geen nieuwe initiatieven worden ontplooid óf worden 

bestaande minder rendabele evenementen elders of niet meer worden georganiseerd. 

En minder evenementen betekent ook voor ons minder inkomsten. 

 

Een centraal aangeschafte goed uitgeruste licht- en geluidsinstallatie met bijbehorende infrastructuur, zou voor 



deze verenigingen een lagere investeringsdrempel per evenement betekenen. Via een verhoging van de 

huurprijs zullen we ervoor moeten zorgen dat we tijdig kunnen herinvesteren. 

 

Zijn we in staat om zelf het geluid te financieren….. Het antwoord is NEEN. Na een aantal mindere jaren is het 

vorige jaar met een positief resultaat afgesloten. Maar dat is weer noodzakelijk voor de vergroening van ons 

gemeenschapshuis.  

 

We willen u verzoeken om al u creativiteit te gebruiken om samen met ons te komen tot een werkbare 

oplossing voor de geluidsproblematiek  

 


